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Veïns i alcaldes volen acció ràpida amb la
carretera de la Vergonya
Unes 200 persones es reuneixen
a la Cellera per reclamar solucions i
anuncien mobilitzacions en breu

LA CELLERA DE TER | E.BATLLE
La Plataforma de la Carretera de la Vergonya va convocar ahir al Centre Parroquial de la Cellera de Ter la
primera reunió oberta a tothom per parlar de la situació actual d'aquesta via que uneix Amer i Salt (N-141),
que titllen de tercermundista, per la sinistralitat i la poca seguretat.
Unes 200 persones van participar en aquesta presentació de la Plataforma que té un objectiu ben clar: "que
es faci la nova carretera ja", asseguren i "on tots anem plegats i amb una unitat d'acció". Per aconseguir-ho
van instar els ajuntaments afectats a anar tots a una, a partir d'ara, per reclamar que es faci aquesta nova via
i la resposta dels alcaldes presents -la Cellera de Ter, Amer, Anglès, Bescanó i Sant Julià de Llor i
Bonmatí- va ser unànime i van reconèixer que només d'aquesta manera aconseguiran fer pressió a la
Generalitat i que se'ls escolti.
Veïns presents en l'assemblea van criticar que el govern no té en compte la zona del Ter Brugent i a tall
d'exemple un veí relatava la perillositat d'aquesta carretera: "quan passa una Teisa i un camió, tots ens
espantem, és un greu perill".

Manca d'informació
Els alcaldes, per la seva banda, van denunciar que el Departament de Política Territorial i Obres Públiques
(DPTOP) no els ha informat de res sobre aquesta carretera de fa molt de temps i recorden com van afirmar
tots els alcaldes presents que "tampoc se'ls ha respós cap de les al·legacions presentades el 2006".
Pel que fa a les notícies recents sobre el tram Bonmatí-Amer que s'ha desencallat, veïns i polítics es
mostren escèptics que això finalment es dugui a terme ja que fa tres anys es va dir que aquesta carretera es
començaria l'any vinent.
D'altra banda, el tram Bescanó-Salt-Sant Gregori l'alcalde de Bescanó, Xavier Soy (CiU), va voler aclarir
la polèmica que s'ha aixecat dient que no tenen consens entre el seu Ajuntament i Sant Gregori. Soy va
assegurar que no hi ha cap problema i que tan sols han fet una al·legació al respecte la qual tampoc se'ls ha
contestat.
L'alcalde de Sant Gregori, Jordi Noguer (CiU) va excusar la seva assistència.
Després d'aquest debat la Plataforma, els ajuntaments i els veïns presents van assegurar que es
mobilitzaran. A tall d'exemple van proposar tallar alguna carretera de les comarques gironines com ara
l'autovia de Santa Cristina d'Aro. I ahir mateix ja es va iniciar una recollida de signatures i una d'adhesions
a la Plataforma.
Cap membre del PTOP va assistir-hi tot i ser-hi convidat pels membres de l'associació.


